
Zápisnica  

z 8. riadneho zasadnutia OZ obce Hriadky konaného dňa 15.11.2019 

 o 18.00 hod. 

Prítomní :   Ján Vincenčík – starosta obce 

   Peter Pešta 

   JUDr. Anna Jacková 

   Mgr. Michal Danko 

Neprítomní:  Ján Hohoš 

   Vladimír Beneš 

Ostatní prítomní:  p. Jurková – kontrolórka obce 

   p. Bobelová   

   občania obce – viď. prezenčná listina  

Program:  

1,   Otvorenie  

2,   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3,   Schválenie programu 

4,   Rozpočet obce na rok 2019 

5,   Súdny spor - exekúcia 

6,   Ponuka Prima banky 

7,   VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné   

      stavebné odpady 

8,   Rôzne 

9,   Diskusia  

10, Záver  

 

1. Otvorenie 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Hriadkach otvoril a viedol starosta obce, p. Ján 

Vincenčík, ktorý privítal prítomných poslancov, občanov a hostí. 

Skonštatoval, že sú prítomní traja z piatich poslancov, teda OZ je spôsobilé rokovať a uznášať 

sa. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľa bola určená Katarína Bobelová 

Za overovateľov zápisnice určení: Mgr. Danko a p. Pešta 

Hlasovanie za schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 

Za : 3 (JUDr. Jacková, Mgr. Danko, Pešta) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 



3. Schválenie programu 

Starosta dal na odsúhlasenie horeuvedený program zasadnutia a pýtal sa prítomných poslancov, 

či sú za predložený program, prípadne či ho chcú doplniť. Poslanci s programom súhlasili 

a následne hlasovali: 

Za : 3 (JUDr. Jacková, Mgr. Danko, Pešta) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

4. Rozpočet obce  na rok 2019 

V tomto bode starosta informoval poslancov, že je potrebné odsúhlasiť rozpočet na rok 2019 

a spýtal sa, či je potrebné prechádzať položku po položke, alebo stačí sumárne. 

Mgr. Danko : Som rovno proti. 

p. Pešta: Je november, tak nám treba nový už. 

JUDr. Jacková: Rozpočet bol prvýkrát daný na schválenie v júni 2019. A nie je vyvesený na 

tabuli, načo jej pracovníčka p. Bobelová povedala, že návrh rozpočtu je vyvesený na úradnej 

tabuli od júna 2019 a odvtedy tam nepretržite visí. 

Starosta: Rozpočet na rok 2019 nebolo možné predložiť na schválenie podľa zákona v dôsledku 

termínu konania Komunálnych volieb, neskôr sa k tomu pridružili nezaevidované a neuhradené 

faktúry a neskôr ste sa nezúčastňovali zasadnutí OZ, alebo ste boli proti, čiže vy to úplne 

ignorujete. 

Starosta sa spýtal poslancov, kto je za to, aby sme sa zaoberali rozpočtom? 

Hlasovanie: 

Za : 0  

Proti : 0 

Zdržal sa : 3 (JUDr. Jacková, Mgr. Danko, Pešta) 

 

5. Súdny spor - Exekúcia 

Poslanci a občania boli oboznámení s výzvou od advokátskej kancelárie Juristico. 

Starosta: Vo výzve je podrobne opísané, že rozsudok súdu bol zo dňa 13.06.2018, 

právoplatnosť nadobudol 26.09.2018. Čiže už od tohto dátumu bolo povinnosťou obce sústrediť 

fin. prostriedky na vyplatenie tohto záväzku a nie zatajovať a prenášať tento problém na iných. 

 

 

 



Vyjadrenia poslancov k danej situácii: 

 

JUDr. Jacková: Predtým sme nevedeli od starostu informácie, nevieme ani teraz. Písala som 

kontrolórke p. Jurkovej, aby nám poskytla informácie a neviem podstatu, ani rozsudok.  

Starosta: Nie  je pravda, že ste to nevedeli. Informoval som Vás o tom hneď po mojom nástupe 

do funkcie, aj na každom zasadnutí OZ (viď. zastupiteľstvo č. 2 z 28.02.2019). 

p. Jurková: Vyjadrenie k tomu som  Vám nevedela dať, nakoľko nemám právnické vzdelanie, 

ja sa rozumiem ekonomike.  Nech sa k tomu vyjadrí právny zástupca obce. 

JUDr. Jacková: p. starosta prečo nás teraz žiadaš o vyjadrenie? Malo sa počkať, kým rozhodne 

súd, súd je od toho. 

p. starosta: Súd sme prehrali, narastali by iba dlhy. 

JUDr. Jacková: Také to bolo v situácii p. Nehaja. Táto záležitosť je na súde – nech súd 

rozhodne. Také bolo vyjadrenie keď si bol p. starosta poslancom. 

Mgr. Danko: Už tu raz nútená správa bola. 

p. Vincenčíková: Prečo ste to neriešili, prečo ste mi nepomohli a nechali to zájsť tak ďaleko? 

Mgr. Danko: 12 rokov som sa nemiešal do Vášho sporu. 

 

6 Ponuka Prima banky 

 

Od Prima banky dostala obec výhodnú ponuku na úver, ktorý by bol zúročený len 1 %. Úver 

môže obec vziať do výške 60 % svojich príjmov.  

Super Linka, ktorá bola vo výške 4300 eur sa splatila. 

Keby obec vzala úver, vyriešila by sa tým situácia. Zaplatil by sa záväzok  a obec by splácala 

pravidelne úver. 

Starosta opäť upozorňoval poslancov, že neriešením tohto problému môže dôjsť k značným 

škodám obce. Aj z toho dôvodu bol poslancom zaslaný list, ktorý im bol doručený spolu 

s pozvánkou na OZ. Ponuka Prima banky s 1 %-ným úrokom je veľmi výhodná oproti tomu, 

aké ju úročenie dlhu. Vznikajú tým ďalšie škody. 

JUDr. Jacková: Treba hľadať úsporné riešenia inde. Treba znížiť pracovné sily, je potrebné mať 

dve pracovníčky na úrade? 

p. Bobelová: Na to reagovala, že pracovníci obce sú cez ÚPSVaR. 

p. starosta: Urobil som taký prehľad, za koľko sa predávali pozemky tej istej bonity v tom istom 

čase. Prečo sa p. Jackovi predal tento pozemok o 70 % lacnejšie za 1 m2 ako bola cena obvyklá? 

Obci bola spôsobená značná škoda (cca 10 000,- Eur). 



JUDr. Jacková: Lebo sa platilo podľa bonity pôdy. Mohla som ísť vydražením, používali to 

moji rodičia. Hneď zajtra ti to môžem darovať – ten pozemok. 

p. starosta: Ja ho nepotrebujem, vráť ho obci. 

Starosta požiadal o vyjadrenie poslancov, čo teda s ponukou a ako vyriešiť výzvu na zaplatenie. 

Vyjadrenia poslancov: 

JUDr. Jacková: Treba platiť. 

Mgr. Danko: Treba platiť, dohodnúť splátky. 

p. Pešta: Platiť. Nech platí obec, my peniaze neberieme. 

JUDr. Jacková sa spýtala starostu: Z čoho chceš splácať úver? Nikto nám k tomu nedal potrebné 

papiere. 

p. Barnová: Prečo ste to neriešili skôr? 

JUDr. Jacková: My dvaja sme boli s p. Dankom za právnikom. Zbytočne platím právnika za 

200 eur mesačne. 

JUDr. Jacková: Máme žiadosť Ing. Hohoša, bola v júni a je november. Prečo nie je vybavená? 

p. starosta: Čakalo sa za vyjadrením Povodia Bodrogu a Hornádu a momentálne sú na pretrase 

oveľa podstatnejšie záležitosti. 

p. starosta dal hlasovať, kto je za to, že treba začať splácať vyššie uvedený dlh? 

Hlasovanie: Za : 3 (JUDr. Jacková, Mgr. Danko, Pešta) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Následne sa starosta spýtal poslancov, akým spôsobom má obec splácať. 

Mgr. Danko:  Z toho sa budeš vylizovať sám. 

JUDr. Jacková: Určite nie ďalší úver. Nenúť nás. To si tiež neschválil kedysi. Treba urobiť 

úsporné opatrenia. 

 

7.   VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné   

       stavebné odpady 

 

Starosta informoval, že obec platí firme FÚRA za vývoz TKO dosť veľa. Čím obec menej 

separuje, tým platí viac. 

Teraz je koeficient pri platbe TKO 0,03 a navrhujem a je potrebné zvýšiť ho na 0,04 – 0,05, 

aby to pokrylo výdavky, ktoré má obec za vývoz. Za rok 2019 vychádza strata cca 2000 Eur. 

 

 



Vyjadrenie poslancov: 

Mgr. Danko: Treba, aby boli prítomní všetci poslanci, aby sa to riešilo vtedy. Vieme o tom, 

sme oboznámení. 

JUDr. Jacková: Mali sme dostať VZN. 

p. Pešta: O koľko to bude viac? 

JUDr. Jacková: Treba nájsť iné riešenie. Nie hneď zvyšovať. Nechajme to nabudúce, týka sa to 

už až budúceho roku. 

p. starosta: Samozrejme táto zmena sa týka až budúceho roku. 

VZN Vám nebolo zaslané, nakoľko by sa nemenilo nič, iba v jednom bode koeficient a ostatné 

by zostávalo. 

 

8. Rôzne:  

V rôznom starosta prečítal list, ktorý obec obdržala od VSD. Žiadajú nás v ňom o uznesenie 

plánu rozvoja a obnovy. U nás je tento stav nulový. 

JUDr. Jacková: Čo máme nuly schvaľovať? Mne nebude nikto diktovať, čo mám schvaľovať. 

p. starosta: Nulový je preto, lebo vodovod v našej obci je nový, ale uznesenie VVS požaduje 

pre svoje účely. 

Následne sa poslanci zhodli na tom, že uznesenie bude v tomto znení: 

Uznesenie č. 3/2019 

OZ v Hriadkach berie na vedomie dokument vyhotovený VVS. 

Hlasovanie: Za : 3 (JUDr. Jacková, Mgr. Danko, Pešta) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

Ďalej sa slova ujal starosta, ktorý sa vyjadril k funkcii zástupcu starostu, ktorou je JUDr. 

Jacková. Keď bola zvolená do tejto funkcie, dúfal som, že bude nápomocná a nie že bude mať 

takýto postoj. Od začiatku vedie voči mne boj na každom jednom fronte, pre mňa z neznámych 

dôvodov. 

Starosta: 

JUDr. Jacková je od dnešného dňa odvolaná z funkcie zástupcu starostu a do funkcie zástupcu 

starostu od dnešného dňa určujem poslanca Jána Hohoša. Doručím mu to písomne, keďže dnes 

nie je prítomný. 

JUDr. Jacková poprosila prítomnú kontrolórku k prečítaniu správy, ktorú napísala na ich 

požiadanie. P. Jurková ju prečítala. 

 



 

9. Diskusia :  

p. Rusnák:  p. poslanci treba sa niekam posunúť. Niečo urobme pre obec. 

Mgr. Danko: Už rok je po voľbách. Dvakrát som urobil ústupok. Myslíte si, že tlakom niečo 

odsúhlasime? 

p. M.Vincenčík: Snažme sa napraviť, riešiť čo sa dá. Prijať spôsob platenia. To je ohľadom 

výzvy na platenie. A ohľadom toho, keď žiadate materiály od starostu, treba sa ohlásiť dopredu. 

Ja keď sa ohlásim, ja s tým problém nemám.  

p. Astrab: p. Danko prečo neprídu aj tie rodiny o ktorých hovoríte, že Vás zastavujú a pýtajú 

sa? 

Mgr. Danko: Ja po nich nechodím, sami ma zastavujú. 

p. Jurková-kontrolórka: Máme právnika nech sa on vyjadrí. Ja som sa vyjadrila k veciam, 

ktorým rozumiem 

 

Na záver OZ sa starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom za ich 

aktívne vystupovanie, za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

 

Overovatelia :  p. P. Pešta ...........................            Zapisovateľka : K. Bobelová 

          

 Mgr. Danko........................     ............................................... 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 


